
Terugblik 2006 
  

Januari 

Maandag 2 januari startten B-orkest en fanfare hun repetities. Na het 
uitspreken van de Nieuwjaarswensen werd meteen fanatiek gestart met de 

nummers voor het Afrikaconcert (4 maart). 
  
Woensdag 4 januari vergaderde de Voorbereidingscommissie voor het 

Afrikaconcert. De voorbereidingen zijn officieel gestart. 
  

Woensdag 18 januari vergaderde het bestuur bij Joska thuis. Uitgebreid werd 
stilgestaan bij het Accommodatieplan van de Gemeente (dinsdag 24 januari is er 
een informatiebijeenkomst op het Gemeentehuis), bij de komende 

Ledenvergadering (o.a. de begroting 2006 werd vastgesteld) en de plannen voor 
het Afrikaconcert. 

  
Woensdag 18 januari vergaderde ook de majorettecommissie. Afscheid werd 
genomen van Anjo Kreuk en Jeanet Jonker. De commissie hoopt op korte termijn 

de opvolging rond te hebben. 
  

Dinsdag 24 januari was een vertegenwoordiging van Erato aanwezig op het 
Gemeentehuis. Daar werd het "Visiedocument Welzijnsaccommodaties Gemeente 
Opmeer" gepresenteerd. Bij de voorbereidingen op dit document is o.a. 

voorzitter Ton Koelemeijer uitgebreid geïnterviewd. In het uiteindelijke document 
werd de positie van Erato verschillende malen genoemd als knelpunt. Dit o.a. 

vanwege de onzeker situatie rond "de Amazone" en de akoestiek van de gymzaal 
voor de drumband. 
Binnenkort doen B&W een voorstel aan de Gemeenteraad over de aanbevelingen 

uit het rapport. De keuze wordt gemaakt uit 1. nieuwbouw van een multi-
functioneel gebouw, 2. uitgebreid verbouwen van Vergadelaar en Pardoes en 3. 

beperkt verbouwen. Bij opties 2 en 3 zullen de verenigingen uit "de Amazone" 
over enige tijd weer op de stoep van het Gemeentehuis staan. We wachten in 
spanning af. 

  
Zondag 29 januari organiseerde de Muziekschool een concert met oud-

leerlingen. Onder de deelnemers was o.a. te beluisteren fanfarelid Anneke 
Metzger. Voor foto's, klik HIER. 

 
Februari 
Woensdag 15 februari vergaderde het bestuur bij Emmeke thuis. 

Woensdag 15 februari werd in de gemeentelijke Cie Welzijn gesproken over de 
plannen van het college voor nieuwbouw van het multi-functionele 

verenigingsgebouw. Het college stelde de Cie voor om de mogelijkheden te 
onderzoeken de nieuwbouw te realiseren in Spanbroek / Opmeer en meteen te 
bekijken welke mogelijkheden er zijn voor exploitatie en gebruik. 

Unaniem was de commissie over nieuwbouw, minder unaniem over de plaatsing 
in Spanbroek / Opmeer. De noodzaak en urgentie was volgens een aantal leden 

niet aangetoond. Plaatsing van het gebouw op het terrein van de voormalige 
volkstuinen was voor hen beter, zeker omdat dan de activiteiten van het 
Jongerenwerk op "de Weijver" versterkt konden worden. 

Na enkele reacties vanaf de publieke tribune (onder meer van 
vertegenwoordigers van Erato en toneelvereniging "Jong Leven") die de onzekere 
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situatie en de problemen rond "de Amazone" schetsten, deed de situatie 
omslaan. De gemeente gaat nu een onderzoek starten, waarbij ook de opties 

voor Spanbroek / Opmeer worden meegenomen. 
  

Donderdag 16 februari had de fanfare een extra repetitie voor het 
Afrikaconcert. De slagwerkers van het Jambokoor repeteerden mee. 
  

Maandag 20 februari repeteerde Shirma Rouse met de fanfare mee. Ze blijkt 
een enthousiaste zangeres die op overtuigende wijze haar nummers vertolkte. 

Een gouden greep om haar te vragen mee te doen op 4 maart. Een uitdaging 
voor het orkest om haar op niveau te begeleiden. 
  

Donderdag 23 februari was er weer een extra repetitie voor het Afrikaconcert. 
  

Zaterdag 25 en zondag 26 februari werd Carnaval gevierd in 't Darsgat 
(Spanbroek / Opmeer in carnavalstijd). Zaterdagmiddag liep de vereniging 
(majorettes, drumband en fanfare) mee in de carnavaloptocht van "de 

Deurdarsers", zondagmiddag liep iedereen weer mee bij het Carnaval voor 
Gehandicapten, dat in De Weijer werd georganiseerd. 

Klik HIER voor foto's die een goed beeld gEven van Erato in carnavalstijd. 
  
Maart 

Donderdag 2 maart werd de Generale Repetitie gehouden voor het 
Afrikaconcert. Bij veel fanfareleden ontstond het echte MusicGala-gevoel. Er 

werd gerepeteerd met zangeres Shirma Rouse en met de drummers van het 
Jambokoor. Paul Koomen was aanwezig voor de lichtshow. Een repetitie die lonkt 
naar een geweldige muziekavond. 

  
Vrijdag 3 / zaterdag 4 maart waren de opbouwploegen bezig met het 

opzetten van het podium, het decor, de entree en de aankleding van de zaal. Een 
schitterend decor, waar de lichtshow van Paul perfect in uitkomt. Hulde aan de 
enthousiaste werkers: Ruud, Richard, Joop, Sjef, Willie, Joska en José. 

  
Zaterdag 4 maart genoot een bomvolle "Amazone" 

van een schitterend Afrikaconcert. In een prachtig 
decor, fantastisch uitgelicht door Paul Koomen 

traden achtereenvolgens het Jambokoor, de fanfare 
en Shirma Rouse op. Een daverende ovatie na de 
toegift toonde aan dat het publiek genoten heeft. 

Fanfaremuziek kan zo mooi zijn. Voor het verslag en 
alle info, klik HIER. Voor foto's, klik HIER. 

  
Maandag 6 maart ging de Ledenvergadering wegens ziekte van de voorzitter 
niet door. De vergadering wordt nu gehouden op maandag 13 maart. 

  
Dinsdag 7 maart bezocht een delegatie van de drumband o.l.v. instructeur 

Floris van Tol de basisscholen. Er werden flyers verspreid om reclame te maken 
voor de Open Repetitie op 14 maart. 
  

Maandag 13 maart werd de uitgestelde Ledenvergadering gehouden. De 
vergadering kende een goede opkomst. De jaarstukken 2005 werden 

goedgekeurd; de begroting 2006 goedgekeurd, waarbij de contributieverhoging 
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op voorstel van de vergadering ineens € 1,00 wordt i.p.v. de door het bestuur 
voorgestelde gefaseerde 2x € 0,50; bij de bestuursverkiezing werden voorzitter 

Ton Koelemeijer en bestuursleden Josca Welboren en Mery Westra herkozen. 
Uitgebreid werd verder stilgestaan bij o.a. de plannen voor een nieuw MusicGala 

in 2007 en de problemen rond de accommodatie (tot juni 2006 kan de fanfare in 
de Bonifatiusschool blijven, daarna gaan we waarschijnlijk terug naar "de 
Amazone"). 

  
Dinsdag 14 maart was voor belangstellenden voor de drumband een Open 

Repetitie. Maar liefst 18 liefhebbers kwamen af op deze middag. Ze hoorden de 
drumband oefenen, mochten zelf uitproberen en konden met instrumenten 
achter de drumband aanmarcheren. 

  
Woensdag 15 maart vergaderde de Majorettencommissie. De naderende 

optredens werden voorbereid en het besluit werd genomen een draaiboekenboek 
samen te stellen: voor alle activiteiten een checklist. Een prima idee. Er zijn nog 
geen nieuwe ouders gevonden om de open plaatsen in te vullen. Jammer! 

  
Dinsdag 21 maart waren er van de 18 kinderen 7 over die daadwerkelijk tot de 

zomervakantie gratis les willen. Een goede score. 
  
Woensdag 22 maart vergaderde het bestuur bij José thuis. Majorette-

instructrice Miranda schoof aan voor een tussentijdse evaluatie en om de 
ontwikkelingen en plannen voor de majorettes door te nemen. Verder stond het 

bestuur uitvoerig stil bij o.a. de Ledenwerfactie voor de fanfare en de stand van 
zaken binnen de fanfare. 
  

Donderdag 30 maart had het B-orkest een extra repetitie voor de deelname 
aan het Leerlingenfestival in Heiloo. 

  
April 
Zaterdag 1 april nam het B-orkest deel aan het Leerlingenfestival in 

Heiloo. Ieder orkest moest het programma verwerken in een thema. Als thema 
had het B-orkest gekozen voor "Ik ga op vakantie en neem mee...". 

In het juryrapport stonden kritische opmerkingen, waardoor we weer weten wat 
we te doen hebben. De slotconclusies van jurylid Ati Lust luidde: "Jullie hebben 

een orkest met praktisch allemaal solisten, wat hoge eisen stelt aan jullie 
individuele capaciteiten. Daarom vind ik het des te knapper hoe jullie je hebben 
gepresenteerd. Leuk muziekstuk, leuke kleding. En oed gevonden om bij ieder 

land een attribuut uit een rugzak te laten komen alsof je op reis bent. Laat die 
attributen de volgende keer wat overtuigender aan het publiek zien." En jurylid 

Theo Jansen sloot af met: "Veel respect voor het complete spel in alle 
stemmingen, want dit is wel zo lastig met een klein orkest. Je mist bijv. helemaal 
niet de bas, doordat euphonium en trombone dit op een goede manier 

overnemen. In het totaal kan je ook niet terugvallen op anderen, doodgewoon 
omdat die er niet zijn in een klein orkestje. Dan kan er wel eens wat 

vermoeidheid optreden. Maar daar hebben jullie je goed doorheen geslagen." 
Twee dagen later lazen we op de website van de organisatie dat we de 
AANMOEDIGINGSPRIJS hadden gewonnen!! Voor foto's, klik HIER. 

 
Vrijdag 5 april is de A-groep van de drumband wezen zwemmen. Even elkaar in 

een andere omgeving en onder andere omstandigheden ontmoeten. Een 
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gezellige avond. 
  

Woensdag 12 april was er op de Muziekschool theorie-examen voor het Hafa-
examen. Manon Koelemeijer en Karin Rook gingen op voor A, Ilse Vet en Priscilla 

van Doorn voor B. Allen zijn geslaagd met een prachtige 9. Proficiat. Op naar het 
praktische gedeelte op 10 juni! 
  

Woensdag 26 april vergaderde het bestuur. Veel aandacht ging naar de 
organisatie van de Mega Music Experience, die op 24 juni georganiseerd gaat 

worden. Voor de rest aandacht voor lopende zaken en de vaste punten. Door 
ziekte waren 4 bestuursleden afwezig. 
  

Zaterdag 29 april speelden fanfare en drumband enkele marsen bij aanvang 
van Koninginnedag. De fanfare speelde het Wilhelmus bij het vlaghijsen. 

  
Mei 
Donderdag 4 mei werkte de fanfare mee aan de Dodenherdenking bij het 

monument aan de hertog Willemweg. Onder leiding van Paula Langedijk werd 
een koraal gespeeld, waarna burg. Nijpels een toespraak hield en er 2 minuten 

stilte volgden. Daarna gingen notabelen, fanfare en de grote groep aanwezigen 
(heel veel jeugd) naar de begraafplaats waar bij de oorlogsgraven door Menno 
"the last post" werd gespeeld. Na de bloemlegging op de kransen besloot de 

fanfare met het Wilhelmus deze Dodenherdenking. 
  

Woensdag 10 mei vergaderde de Majorettencommissie. 
  
Zondag 21 mei namen de majorettes deel aan het muziekfestival dat "Jong 

Leven" - Onderdijk organiseerde t.g.v. hun jubileum. De meisjes (2 groepen) 
waren de enige majorettes die optraden. Ze oogstten veel waardering. Een goed-

georganiseerd festival. 
  
Woensdag 31 mei vergaderde het bestuur bij Ton thuis. De plannen voor de 

Mega Music Experience werden gewijzigd, het (moeilijke) besluit werd genomen 
om de Opmeerse Tentoonstelling af te zeggen wegens tekort muzikanten en voor 

het Opmeers Fanfare Festival werden de laatste puntjes op de i gezet. 
  

Juni 
Maandag 5 juni (Tweede Pinksterdag) repeteerde de fanfare voor het Opmeers 
Fanfare Festival. 

  
Donderdag 8 juni vond de Generale Repetitie voor het Opmeers Fanfare 

Festival plaats in partycentrum "OpStap". 
  
Zaterdag 10 juni waren 's morgens de Hafa-examens. Namens Erato slaagden 

daar Manon Koelemeijer (bariton, A), Karin Rook (altsax, A), Priscilla van Doorn 
(trombone, B) en Ilse Vet (trompet, B). Allen van harte gefeliciteerd. We hopen 

nog lang van jullie capaciteiten en talenten te mogen genieten.  
 
Zaterdag 10 juni werd het 11e Opmeers Fanfare Festival georganiseerd. 

Deelnemers waren "Crescendo" - De Weere, "Hou en Trouw" - Heerhugowaard, 
"Niedorps fanfare" en Erato. Jurylid Leon Vliex prees het hoge niveau van de 

avond en beoordeelde uiteindelijk "Crescendo" tot winnaar van de Opmeer 



Bokaal. Het werd weer een avondje fanfare-promotie op hoog niveau. Voor een 
verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER. 

  
Woensdag 14 en donderdag 15 juni bezocht dirigent Michael de Graaf 

(woensdag i.s.m. saxofoniste Trees) de 5 basisscholen in Opmeer. In de groepen 
3, 4 en 5 promootte hij de blaasmuziek en deelde hij informatie uit over de Mega 
Music Experience. 

  
Zaterdag 24 juni was de Open Dag van de Muziekschool. Erato had een stand 

om promotie te maken. Er werden weer flyers uitgedeeld voor de Mega Music 
Experience. Edith en Priscilla ontpopten zich tot ware promotoren van de 
vereniging. Voor foto's, klik HIER.  

  
Zondag 25 juni verzorgde de fanfare een serenade voor het 50-jarig bruidspaar 

Schilder - Koppes. In de Bonifatiuskerk werd de viering van 10.00 uur muzikaal 
afgesloten me deze hulde. 
  

Zondag 25 juni gingen de majorettes op concours in Ursem. De A-groep ging 
met 76 punten naar huis, de B-groep met 74 punten. We kregen ook nog de 

miss-majoretteprijs, terwijl we niet eens met een miss op concours waren. Toch 
leuk zo'n beker. Zeker als je daardoor in de krant komt met de mededeling dat je 
een 1e prijs hebt gewonnen. Wel een goed-georganiseerde en gezellige dag. 

Hulde voor de nieuwe pakjes. Voor foto's, klik HIER.  
 

Maandag 26 juni vond de eerste etappe plaats van de Mega Music Experience. 
Helaas was de belangstelling niet zo groot, maar het enthousiasme onder de 
aanwezigen was er niet minder groot om. Deze week wordt een extra oproep 

gedaan op de basisscholen. Misschien is de tweede etappe succesvoller 
(maandag 3 juli). 

  
Dinsdag 27 juni vergaderde het bestuur bij Ruud thuis. De laatste 
organisatiepunten voor het seizoen werden besproken, de organisatie van het 

Openluchtconcert. Verder is gesproken over de tarieven voor optredens en de 
mogelijkheden om via een "kleineRato" in te springen op incidentele verzoeken 

om ergens muziek te komen maken. 
  

Juli / Augustus 
Zondag 2 juli bracht de fanfare een serenade voor het gouden bruidspaar 
Langedijk - Ursem. Wegens afwezigheid van voorzitter Ton Koelemeijer deed 

vice-voorzitter Willie Beemsterboer een (persoonlijk getint) woordje. 
  

Zondag 2 juli opende de drumband o.a. met veel tromgeroffel, maar ook met 
goede marsmuziek de bijeenkomst in het Frisia-museum waar de naamswijziging 
van het museum bekend werd gemaakt. Voor foto's, klik HIER. 

  
Maandag 3 juli was de tweede etappe van de Mega Music Experience. Naast de 

4 muzikantjes van vorige week waren er 3 extra muzikantjes bijgekomen. Of ze 
er zondag allemaal zullen zijn? 
  

Dinsdag 4 juli  sloot de drumband het seizoen af met een uitstapje. Duidelijk 
werd dat van de 8 nieuwe leerlingen er 6 doorgaan na de zomer. Een prima 

resultaat van de ledenWerfcampagne. 
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Zaterdag 8 juli  gingen de majorettes ter afsluiting van het seizoen naar het 

Streekbos. Een gezellige afsluiting van een enerverend seizoen: nieuwe groep, 
nieuwe instructrice. 

  
Zondag 9 juli  sloot de vereniging het muzikale seizoen af met het 
Openluchtconcert. Opgetreden werd door de drumband (inclusief nieuwe 

leerlingen), B-orkest (met Mega Music Experience) en fanfare. De publieke 
belangstelling was goed, het weer behoorlijk. 

  
Maandag 10 juli  was de laatste repetitie voor B-orkest en fanfare. Een 
gezamenlijk afsluiting van het seizoen. 

  
Woensdag 12 juli gingen de leden van het B-orkest en muziekschool samen 

barbecuen bij Willie thuis. Een gezellige afsluiting. 
  
September 

Maandag 5 september repeteerde de fanfare voor de eerste keer in het nieuwe 
seizoen. In "de Amazone" speelde Manon Koelemeijer en Karin Rook voor het 

eerst mee in het orkest. Helaas hebben Nancy Bakker en Dennis Koelemeijer hun 
lidmaatschap opgezegd. 
Ook het B-orkest startte dit seizoen. Een klein clubje enthousiaste leerlingen wil 

er wat van gaan maken. 
Ook de majorettes startten de repetities weer, met 2 groepen. 

  
Dinsdag 6 september repeteerde de drumband weer voor het eerst na de 
vakantie. Een groep van 15 enthousiaste trommelaars hebben we nu. 

  
Woensdag 7 september vergaderde de Majorettecommissie bij Mery thuis. 

  
Zondag 17 september gingen de majorettes op concours naar Edam. De B-
groep behaalde met 76 punten een 2e prijs, terwijl de A-groep met 79,4 punten 

heel dicht bij een 1e prijs was. 
  

Zondag 24 september gaf de fanfare in de Bonifatiuskerk een serenade voor 
het 60-jarig bruidspaar v.d. Geest. Omdat he bruidspaar (en hun kinderen en 

hun kleinkinderen) trouwe bezoekers van de veilingen zijn, een mooie 
gelegenheid voor voorzitter Ton Koelemeijer om in de volle kerk reclame te 
maken voor de veiling van 6 oktober. 

  
Zondag 24 september namen de majorettes deel aan het Drumbandconcours 

in Hoogwoud. Beide groepen behaalden een 2e prijs. Voor foto's, klik hier. 
  
Oktober 

Zondag 1 oktober namen de majorettes deel aan het concours in Alkmaar. 
Beide groepen behaalden een 2e prijs. de B-groep 78 punten en de A-

groep met 77,65 punten. Het concours werd zwaar gejureerd, er vielen weinig 1e 
prijzen, aldus de meegereisde supporters. 
  

Maandag 2 oktober was de Open Avond voor de majorettes. Twaalf meisjes 
kwamen met hun ouders kijken, meedraaien en informatie krijgen. Hopelijk de 

start van een nieuwe groep. 
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Woensdag 4 oktober vergaderde het bestuur bij Willie thuis. Besloten werd 

o.a. om in te gaan op het pilot-project voor coaching door Unisono-coaches. 
Taken werden verdeeld voor het nieuwe seizoen, de drumband ontwikkelt zich 

goed en het MusicGala 2007 ligt op koers. 
  
Vrijdag 6 oktober vond de Erato-kerkenveiling plaats. De opbrengst van de 

avond was € 20.068, een bedrag bestemd voor Erato en de Stichting Behoud 
Bonifatiuskerk. Dank aan schenkers, kopers en vrijwilligers. Voor een verslag 

met foto, klik HIER.  
  
Zaterdag 7 oktober huldigde de fanfare de Nederlands Kampioen Kolven in "de 

Speulderai'. Ina Groenewoud stond trots op het ere-schavot het Wilhelmus aan 
te horen en zette spontaan een polonaise in bij de feestpotpourri daarna. Het 

lange wachten werd vergoed door de spontane reacties. 
  
Donderdag 12 oktober repeteerde de fanfare extra voor het Drieluikconcert in 

Wognum. 
  

Zaterdag 14 oktober werd door de fanfare de Nederlands Kampioen Kolven bij 
de heren gehuldigd. Onder de aanwezigen ook Erica Terpstra, die door haar 
enthousiaste toespraak de wachttijd weer liet oplopen, zodat het haasten werd 

om op tijd in Wognum te komen. Voor foto's, klik HIER. 
  

Zaterdag 14 oktober nam de fanfare deel aan het Drieluikconcert in Wognum. 
Een geslaagd optreden van onze kant. Een prachtige Choral aan het begin, 
prachtig solowerk van Inge en een fraai debuut van Manon. Complimenten ook 

aan Ilse en Bianca voor hun solo's. Voor verslagen van o.a. NHD en Ons 
Genoegen, klik HIER.  

  
Dinsdag 17 oktober had het bestuur een gesprek met 2 coaches van Unisono. 
In het kader van het project "Windkracht 6" zijn ervaringsdeskundigen opgeleid 

om als coach van muziekverenigingen te werken. Erato wil in samenspraak met 
deze coaches kijken waarom de ledenwerfacties weinig hebben opgeleverd de 

laatste periode en hoe we deze tendens kunnen ombuigen. Stilstaan is 
achteruitgang, zeker in deze. Het was een goed (intake-)gesprek, dat binnenkort 

een vervolg krijgt. 
  
Donderdag 19 oktober vergaderde de Majorettecommissie bij Mery thuis. 

  
November 

Woensdag 8 november vergaderde het bestuur. Gesproken werd o.a. met 
Floris van Tol, instructeur van de drumband, over de positieve ontwikkelingen 
daar. Verder aandacht voor de Intocht van Sinterklaas, de ontwikkelingen m.b.t. 

de repetitieaccommodatie en het Music Gala. 
  

Maandag 13 november repeteerden fanfare en B-orkest in basisschool 't 
Ruimteschip om de koude wintermaanden te overbruggen. 
  

Zondag 19 november liep de hele vereniging mee in de Intocht van 
Sinterklaas. Erato bracht ruim 55 mensen op de been en eerlijk gezegd: er 

waren mindere jaren qua bezetting. Hulde aan de nieuwe drumband- en 
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majorettes. Dankzij de koffie van José en de fris voor de drumband en 
majorettes werd het een relaxte rondgang. Totale duur: 1.45 uur, totaal aantal 

minuten marcheren: 0.40 uur. Voor foto's, klik HIER.  
  

Maandag 20 november repeteerden B-orkest en fanfare in de Muziekschool 
vanwege rapportgesprekken in de basischool. 
  

Dinsdag 21 november hadden bestuursleden en coaches van Unisono een 2e 
gesprek. Besloten werd om de Ledenwerfcampagne in het voorjaar anders op te 

zetten op basis van een plan van de coaches. Ook andere acties werden 
besproken en worden op papier gezet. Een vruchtbare bijeenkomst. 
  

Dinsdag 28 november evalueerde het Veilingcomité de Veiling 2006. Van het 
oude Veilingcomité blijven Ton Koelemeijer jr en Frans Appel over. De overige 

leden hadden al eerder aangegeven dat dit hun laatste veiling zou zijn na vele 
jaren trouwe dienst. Dank aan Piet Koenis, Richard Langedijk en Ciske Verweij. 
  

December 
Maandag 4 december werden de leden geïnformeerd door de Commissie Music 

Gala 2007 over de voortgang van de voorbereidingen. 
  
Donderdag 7 december vond het 3e gesprek plaats met de coaches van 

Unisono. Aangeschoven waren ook enkele leden die plaats gaan nemen in de 
Commissie Werving. Een eerste aanzet tot een uitgebreide Ledenwerfactie t.b.v. 

de fanfare werd besproken. Ook zijn enkele ideeën in de koelkast gezet. 
  
Dinsdag 12 december vergaderde het bestuur bij José thuis. 

  
Donderdag 14 december had de fanfare haar Generale Repetitie voor het 

Kerstconcert. De repetitie werd gehouden in café "de Vriendschap" 
  
Donderdag 14 december ook steunde de Gemeenteraad het voorstel van B&W 

om de extra subsidie voor Erato voor instrumenten af te wijzen. Een dossier dat 
startte op 20 februari en dat via een 1e afwijzing, een hoorzitting bij de 

Commissie Bezwaar, een briefwisseling, een 2e afwijzing, contacten met 
Gemeenteraadsleden en een Inspraak in de Gemeenteraad afgesloten wordt. 10 

maanden om € 4800 binnen te slepen. Het dossier verdient geen 
schoonheidsprijs van de Gemeente. Dat werd ook wel toegegeven, maar daar 
hebben wij nu even niets aan. 

  
Zondag 17 december organiseerde Erato een Kerstkoffieconcert. De drumband 

("de little drummer boys and girls") openden dit concert, waarna fanfare en B-
orkest speelden. Na de pauze een gastoptreden van trombonekwartet "de 
Bonedits", waarna de fanfare het concert afsloot. Veel kerstmuziek, veel goede 

muziek, veel samenzang. Ofwel (zoals de voorzitter verwoordde) "Alles wat Kerst 
leuk maakt kwam aan bod: kerstliedjes, Disney-films, kerstvoetbal, dromen van 

een witte kerst en een goede sfeer." Het publiek heeft genoten in "de 
Vriendschap". Voor foto's, klik HIER. 
  

Maandag 18 december oefent het B-orkest niet, omdat teveel leden wegens 
kerstverplichtingen afwezig zijn. 

  

http://www.mijnalbum.nl/Album=3PQCVAGA
http://www.mijnalbum.nl/Album=N6HZLPT6


Maandag 25 en dinsdag 26 december is er niet gerepeteerd i.v.m. Kerstmis 

 


